



Date: 25 March 2026

الكويت في 25 مارس 2026

To: Bursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Arzan Financial Group Board Meeting for Approval of Annual Financial Statements as of 31 December 2025

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية لاعتماد البيانات المالية السنوية المنتهية في 31 ديسمبر 2025

With reference to the above, please be informed that the Board of Directors will convene on **Monday, 30 March 2026, at 1:30 PM** to discuss and approve the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علمًا بأن مجلس الإدارة سيعقد اجتماعه يوم الأثنين الموافق 30 مارس 2026 في تمام الساعة 1:30 ظهرًا، وذلك لمناقشة واعتماد ما يلي:

1. The annual consolidated financial statements for the financial year ended 31 December 2025.
2. The annual General Meeting agenda includes the recommendation regarding the annual profits, and the appointment of the external auditors for the financial year 2026, and the other items on the agenda.

1. البيانات المالية السنوية المجمعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
2. جدول أعمال الجمعية العامة العادية للشركة وما يتضمنه من التوصية بشأن الأرباح السنوية، والتوصية بشأن تعيين مراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية 2026، والبند الأخرى المدرجة على جدول الأعمال.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO




جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي